
 
 

PERMISSION LETTERS 

Memo: Update to Permission Letters Process 

Date: April 18, 2023 

 

To all athletes who require either a letter of support from Cycling Canada for a Visa application or a 

permission letter to enter a certain country for an upcoming race, training season or extended period of 

time, you will now be required to fill in the Permission Letter Request Form.  

With this form, we will be requesting the following information be submitted: 

• Full Name as it appears on your UCI License 

• UCI ID 

• Date of Birth 

• Duration of Stay  

• Countries you will either be competing or training in 

• If permission letter is specific to a race, please include race dates and details. 

If requesting a Visa letter, you will additionally need to provide the following details: 

• Passport Number 

• Team or Club Name 

• Team or Club Contact (Name & Email Address) 

Should you have any questions regarding permission letters, please contact High Performance 

Coordinator Gabby Faoro (gabby.faoro@cyclingcanada.ca) or Community & Grassroots Coordinator, 

Chris Tabri (chris.tabri@cyclingcanada.ca).  

  

https://forms.office.com/pages/responsepage.aspx?id=ikfWSzDTHkCCB0zLi4M0S7qortvdbyhPqvUQwjnxC-5UMzlNMFNNRlhaT05MQ0VXTklKTTAxTlVCUy4u&wdLOR=cD4A5CEDE-9B13-054B-A70E-E9F7353B1F48
mailto:gabby.faoro@cyclingcanada.ca
mailto:chris.tabri@cyclingcanada.ca


 
 

LETTRES D'AUTORISATION 

Mémo : Mise à jour de la procédure relative aux lettres d'autorisation 

Date : 18 avril 2023  

 

Pour tous les athlètes qui ont besoin d'une lettre d'appui de Cyclisme Canada pour une demande de visa 

ou d'une lettre de permission pour entrer dans un certain pays pour une course, une saison 

d'entraînement ou une période de temps prolongée, vous devrez maintenant remplir le formulaire de 

demande de lettre de permission.  

Dans ce formulaire, nous vous demanderons de fournir les informations suivantes : 

• Nom complet tel qu'il apparaît sur votre licence UCI 

• ID de l’UCI 

• Date de naissance 

• Durée du séjour  

• Pays dans lesquels vous allez concourir ou vous entrainer 

• Si la lettre de permission est spécifique à une course, veuillez inclure les dates et les détails de la 

course. 

Si vous demandez une lettre de visa, vous devrez également fournir les informations suivantes : 

• Numéro de passeport 

• Nom de l'équipe ou du club 

• Contact de l'équipe ou du club (nom et adresse électronique) 

Si vous avez des questions concernant les lettres de permission, veuillez contacter le coordonnatrice de 

la haute performance, Gabby Faoro (gabby.faoro@cyclingcanada.ca) ou le coordonnateur des 

programmes de développement et de la communauté, Chris Tabri (chris.tabri@cyclingcanada.ca). 
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